
OŚWIADCZENIE

Rady Gminy Smołdzino
z dnia 18 grudnia 2017r.

w sprawie wyznaczania na terenie Gminy Smołdzino obszarów przeznaczonych pod uprawę
konopi włóknistych
 

Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (tj. Dz.U.
z 2017 r., poz. 1875) w związku z § 6 ust. 2 pkt 3 i 4 załącznika nr 4 Regulaminu Pracy Rady
Gminy Smołdzino do Statutu Gminy Smołdzino

Rada Gminy Smołdzino 
oświadcza, co następuje:

Rada Gminy Smołdzino oświadcza, że nie jest zainteresowana wyznaczeniem na terenie Gminy
Smołdzino  obszarów  przeznaczonych  do  uprawy  konopi  włóknistych  i  zwraca  się  z  apelem
do Sejmiku Województwa Pomorskiego o uwzględnienie niniejszego oświadczenia w pracach nad
uchwałą  Sejmiku  dotyczącą  określenia  ogólnej  powierzchni  przeznaczonej  pod  uprawę  maku
i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2018r.

UZASADNIENIE 

W związku z ustawą o przeciwdziałaniu narkomanii istnieją prawne możliwości uprawy konopi
włóknistych na terenach wyznaczonych przez Sejmik Województwa Pomorskiego.
Pismem  z  dnia  08.11.2017r.  poinformowano  nas  o  rozpoczęciu  prac  nad  Uchwałą  Sejmiku
Województwa Pomorskiego w sprawie określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej pod uprawę
maku i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2018 roku.
Uważamy, że na naszym terenie nie ma potrzeby organizowania upraw, co do których jest wiele
zastrzeżeń natury moralnej.
Gmina nie jest w stanie w sposób rzetelny i prawidłowy kontrolować taką uprawę, jak i wymóc
zastosowania odpowiednich środków zabezpieczających.
Gmina Smołdzino położona w całości w otulinie Słowińskiego Parku Narodowego jest niewielką
jednostką samorządową z bardzo małym budżetem.
Pracownicy Urzędu w większości mają więcej niż jeden dział do nadzorowania i często są to różne
formy działania wynikające z różnych ustaw.
Nikt z pracowników nie jest przygotowany merytorycznie ani technicznie do nadzorowania takiej
uprawy.  

Przewodniczący Rady Gminy
Marek Krystjańczuk


